
Referat fra bestyrelsesmøde januar 2021 

 

Tilstede: Jan, Morten og Bente 

 

1. Svar på forespørgsel fra beboer.  

 

2. Trappevask vil fremover blive udført på fredage.  

 

3. Desværre er der blevet tegnet en del graffiti henover julen og nytår, hvis nogen har set noget, må de 

gerne henvende sig til viseværten eller bestyrelsen. 

 

4. Afdelingernes ny renoverede beboerlokalet er synet, og nu så langt, at vi kan begynde indretningen, nye 

gardiner, indretning af køkken og ny indgangsdør. 

Vi forventer ikke at udleje lokalet før efter 1 marts 2021.  

 

Referent Bente 


